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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: " A Miniszterelnökség beismerte, hogy engedély nélkül 
üzemelt a Balatonon a „Hyperjet”. A hajózási hatóság vagy a rendőrség vízirendészeti szerve 
indított vizsgálatot a vállalkozás ellen?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Schanda  Tamás  János,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium  államtitkára  a  "Ki  adott
engedélyt a "Hyperjet" nevű vízi jármű balatoni használatára?"című, K/7937. számú írásbeli választ
igénylő kérdésemre adott válasza nem nyugtatott meg:

„A  „Hyperjet”  nevű  személyszállító  kishajó  üzemeltetője  a  Balatonra  vonatkozó  üzemeltetési
engedélyt  –  Budapest  Főváros  Kormányhivatalától,  mint  hatáskörrel  rendelkező  hajózási
hatóságtól – mostanáig nem kért és nem kapott.

A vízi közlekedés ellenőrzésére a hajózási hatóság és a rendőrség vízirendészeti szerve jogosult. A
hajózási hatóság megkereste a „Hyperjet” üzemeltetőjét, és tájékoztatta arról, hogy a 30/2003. (III.
18.9 Korm. rendelet vonatkozó előírásai alapján a hajózási hatóság külön üzemeltetési engedélye
nélkül  a  jármű  a  Balatonon  nem közlekedhet.  Felhívta  a  figyelmet  arra  is,  hogy  üzemeltetési
engedély hiányában a kishajót a korlátozott vízterületeken üzemeltetni tilos.”

A Hyperjet  mellett  több  száz  lóerős  speed  boatok  is  közlekednek  a  Balatonon,  vajon  ezek
rendelkeznek üzemeltetési engedéllyel?

Kérdezem Önt:

1. Engedély nélkül üzemel Balatonon a „Hyperjet” (szeptemberben is volt száguldás)? 

2. Amennyiben engedély nélkül üzemel a vízi jármű, akkor történt hivatalból vizsgálat a „Hyperjet”
és az üzemeltetője ellen? 



4. Mennyi speed boat részére adtak ki üzemeltetési engedélyt? 

Budapest, 2019. november 25.
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